


pojemność parkingu będzie zbliżona do parkingu przed bramą główną. Pozostałe zdjęcia 
pokazują przedmiotową bramę i osoby z ograniczonymi możliwościami poruszania się. 

Z poważaniem 

*                        , mieszkaniec Starych Gliwic" 

Drugi e-mail: 

,,Szanowni Państwo, 

Ponieważ sytuacja wirusowa zmusza do prowadzenia zdalnych posiedzeń Komisji, co 
utrudnia na pewno komunikację, pozwalam sobie przekazać Państwu pełną 

korespondencję (2 maile ze zdjęciami), dotyczącą tematu jak wyżej, przekazaną uprzednio 
do Przewodniczącego Rady Miasta. Informacje z zakresu stanu własności przedmiotowych i 
sąsiednich działek, przypuszczalnie wyjaśnią Państwa wątpliwości i umożliwią podjęcie 
pozytywnej w tej sprawie decyzji. 

Nie było by w ogóle tematu, gdyby zarządzający tym terenem najpierw sprawdzali, czy mogą 
przed cmentarzem „parkować swoim wysypiskiem dekadę", zasypać zachodnią bramę 
zwałami ziemi i unieruchomić wejście z wiadomym skutkiem dla niepełnosprawnych. 

Przypuszczam, że nikt z tych decydentów wejścia na swoją posesję, do domu, czy wjazdu do 
garażu zwałami ziemi sobie nie blokuje, a teraz to już najwyższy czas, żeby tę blokadę 

usunąć. 

Z poważaniem *                  , mieszkaniec Starych Gliwic." 

W związku z powyższą korespondencją mieszkańca- proszę o pisemną 
odpowiedź - czy zlecone zostanie przeprowadzenie robót proponowanych przez 
mieszkańca? Jeżeli nie - proszę o uzasadnienie, jeżeli tak- proszę o podanie 
terminów poszczególnych etapów robót. 

Otrzymaną od Pana Prezydenta odpowiedź prz ażę mieszkańcowi. 

Z poważ 

Załączniki: 
1. Materiały przesłane przez mieszkańca w e-mailu.



















*Wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych zgodnie z wymaganiami art. 5 ust. 

2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej oraz art. 5 ust. 1 lit. f) Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych 

w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia 

dyrektywy 95/46/WE.  

Osoba dokonująca wyłączenia Anna Ciekańska (Biuro Rady Miasta) 
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